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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2020/21:96 Kadmiumfonden

I budgetpropositionen för 2021 läser jag under rubriken Kadmiumfonden (s. 
81) att det under 2019 betalades in ca 2,2 miljoner kronor i avgifter till fonden. 
Det står också att Naturvårdsverkets handläggningskostnader för fonden 
uppgick till 2 miljoner kronor. Detta är ju helt oacceptabelt höga 
handläggningskostnader som i stället hade kunnat komma forskning till del.

Med hänvisning till ovan vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella 
Lövin:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att Kadmiumfondens medel inte 
ska gå förlorade i administrativa kostnader utan komma till faktisk nytta?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-24
Besvaras senast
2020-09-30 kl. 12.00


